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Protokoll – Årsmöte Alvarsdals / Karås vägförening  
9 juli 2022 kl 10.00, Grönområdet 
  
Närvarande: Eva-Lotta & Håkan Dahlén, Roger Edvardsson, Christina Persson-Dahlén, Erland Persson,  
Gertrud Jönsson, Gert Höglind, Stefan Lundgren, Ragnar Gustafsson, Christina & Thomas Håkansson, 
Susanna & Mikael Klint, Inger & Urban Torstensson, Christina & Birger Sjöberg, Ann-Christin Thörn 
Håkansson, Caroline Karlsson, Mattias Modig, Irene Hjelm, Carl Olof Danlid, Ove Lundgren,  
Anna-Lena & Tommy Odenhamn, Mats Sverin, Peder Åberg, Senada & Christoffer Lindblom,  
Kent Johansson, Thomas Josefson, Helena Meldré 
 
§1  Mötets öppnande 
 Ordförande Kent Johansson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
§2 Mötets behöriga utlysande 
 Årsmötet ansågs vara behörigt utlyst. 
  
§3 Dagordningens godkännande 
 Dagordningen godkändes. 
  
§4 Val av mötesordförande och mötessekreterare 
 Till mötesordförande valdes Kent Johansson och till mötessekreterare Helena Meldré. 
  
§5 Val av två justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Erland Persson och Roger Edvardsson. 
  
§6 Styrelsens årsberättelse 
 Vägföreningens huvuduppgift är att underhålla vägarna i området. 

 Eldhögarna: Endast sådant som enkelt kan brännas/brinner bra under rimligt lång tid kan läggas på 
högarna, dvs inte stenar, lastpallar, rotsystem, löv (som blir blöta) etc.    

Farthinder – blomkrukor på Västra Alvarsdalsvägen behöver flyttas ut närmare vägkanten så att 
bilar inte kör/nöter sönder beläggningskanten. 

Trädinventering: Ca 10-12 träd som behöver tas ner. Styrelsen undersöker möjligheten till 
samarbete med kommunen för trädfällning och bortforsling i samband med VA-omläggningen. 

Pris på samordning med tomrör för framtida möjligheter till gatubelysning när kommunen gräver 
för VA-omläggningen: 177 500 kr. Därefter vid installation med stolpar, kablage, styrskåp, 
fundament, eljobbet att koppla ihop allt: 607 900 kr. 
Styrelsens förslag att inte gå vidare med tomrör antogs av årsmötet. Var och en som vill ha 
belysning för tomten får ordna detta på egen hand. 

Borgholms Energi bjuder in till informationsmöte om VA-omläggningen 11 juli kl 14 på Halltorps 
gästgiveri. 

 
§7 Kassörens årsberättelse 
 Balans- och resultaträkning läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se. 
 Föreningen har en budget i balans och budgeten inkluderar sedvanligt underhåll och  
 förbättringsarbeten. 
 
§8 Revisorns årsberättelse 
 Revisorn har granskat och godkänt räkenskaperna.  
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 Revisionsberättelsen för 2021 läggs upp på webbplatsen www.alvarsdal.se.  
 Revisorn föreslår att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
§9 Styrelsens ansvarsfrihet 
 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021/2022. 
  
§10 Fastställande av årsavgift för 2023 
 Beslut fattas om fastställande av oförändrad årsavgift på 1000 kr för 2023. 
 
§11 Styrelsearvoden 
 Beslut om oförändrat arvode för 2022/2023: Arvode 500 kr + kostnadsersättning 500 kr vardera till 
 ordförande, kassör och sekreterare. 
 
§12 Stadgeenliga val 
 Beslut att välja följande: 
 Kassör 2 år: Thomas Josefson (omval) 
 Två styrelsesuppleanter 1 år: Agneta Blücher (omval) och Jörgen Larsson 
 Revisor 2 år: Anna Håkansson (omval) 
 Två revisorssuppleanter 1 år: Mats Sverin (omval) och Björn Ljunggren (omval) 
 Valberedning 1 år: Christina Håkansson (sammankallande), Anders Håkansson (omval) &  
 Robert Nilsson (omval) 

 Kvarstående till årsmötet 2023:  
 Ordförande 2 år: Kent Johansson  
 Sekreterare 2 år: Helena Meldré  
  
§13 Allmänna platser och arbete med dessa 

Vägar, stickvägar, vändplaner och grönområdet (parkmarken Karås 1:5) ingår i föreningens ansvar 
att underhålla och förvalta. Dåliga/torra/döda träd måste åtgärdas.  

  
§14 Övriga frågor 

Projektet VA-omläggning: Info utlagt på webbplatsen www.alvarsdal.se fortlöpande. Föreningen 
har pågående dialog men i övrigt inga överenskommelser med Borgholms Energi. 

Projektet är planerat till aug 2022 till april 2023. Nytt/ombyggnation pumphus har tillkommit. 
Skiss för planerad dragning finns och Borgholms Energi meddelar efterhand vilka veckor man 
gräver var. Det blir ett nytt VA-system, det gamla ligger kvar och ska fungera tills projektet är 
avslutat. Samtliga gamla brunnar kommer att tas bort eller fyllas med grus. 

Synpunkter och förslag om att lägga nytt VA mellan stenmuren och kraftledningen istället för 
Västra Alvarsdalsvägen, har lämnats till kommunen och kommunen har svarat att de inte får lägga 
det så nära EONs kraftledningar. 

I projektet ingår återställande av vägar till skick som vid grävstart. Styrelsen föreslår att vi där så 
behövs passar på att förbättra stickvägar och vändplaner genom samarbete med kommunen när 
maskiner finns på plats i VA-projektet. 

Styrelsen bevakar hela processen kring VA-projektet och ansvarar för kontinuerlig kontakt med 
kommunen – Borgholms Energi och förmedlande av information kring projektet till alla i området. 

Information om projektet kan förmedlas via vår webbsida www.alvarsdal.se, facebook-gruppen, 
mejl och sms. Borgholms Energi har fått kontaktuppgifter till alla genom vår medlemsförteckning. 

 
§15 Mötets avslutande 
 Mötesordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 


